
ACTA DEL CONSELL ORDINARI 
DE BENESTAR SOCIAL 2/2018 

 

Data: 11/04/2018 

Lloc: Saló de Sessions 

Hora 19.00 hores 

 

 
 

Ordre del Dia 

1- Aprovació de l’acta anterior 
2- Nomenament del representant del consell a la Comissió de Valoració de 

l’adjudicació d’habitatges 
3- Subvencions 2018 
4- Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament 
5- Precs i preguntes 

 

Desenvolupament del Consell  

El Consell comença a les 19.05 hores. 
 

1. S’aprova, sense cap esmena, l’acta del Consell anterior. 
 

2. Nomenament de representants del consell a la Comissió de Valoració de 
l’adjudicació d’habitatges. 

La presidenta explica que l’Ajuntament és propietari d’uns habitatges que se 
cedeixen mitjançant un lloguer social. Una comissió és l’encarregada d’adjudicar-los 
i, aquesta, s’ha de renovar cada cert temps. Ara toca i, per això, es demana que hi 
hagi un representant i un suplent del Consell de Benestar Social (igual que de 
barris). Tal com comenta la coordinadora, les adjudicacions han de ser el més 
transparents possible. 
Les representants que surten del Consell de Benestar Social són: 
Anna Llongueras García (titular) i M. Cinta Foguet Oleart (suplent), ambdues de 
Càrites Olesa 
 

3. Subvencions 2018 
La coordinadora comenta que ja s’han aprovat les bases de subvencions de 
concurrència competitiva d’Igualtat i de Benestar Social. Ara s’inicia el període de 
dies hàbils per presentar la documentació. Els terminis comencen a comptar a partir 

Assistents Entitat 

Georgina Muñoz Gil Presidenta Consell de Benestar 

Margarita Ruiz Bobé Cap de Serveis Socials 

M. Cinta Foguet Oleart Càrites 

Anna Llongueras García Càrites 

M. Carme Manzanares Bataller Associació Voluntaris d’Olesa 

Sara Valls Durán Associació Voluntaris d’Olesa 

Jacinta Folch Salvador Associació Catalana Amics Sahrauís 

M. Carme Alonso Bonals AIC Voluntariat Vicencià 

M. Teresa Jorba AIC Voluntariat Vicencià 

Cristina Alquézar Ballesta ERC 

Olga Solà i Rivera Secretària suplent Consell de Benestar 



de la seva publicació a la Base General de Datos del Estado. Els documents es 
poden trobar al web municipal, tot i que ho enviaran per correu a les entitats amb les 
explicacions corresponents. També, amb la introducció de la signatura electrònica 
s’ha treballat un document de Powerpoint explicant tots els passos a seguir per tal 
d’enviar la documentació per registre electrònic. 
 

4. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament 
La presidenta informa que els preus públics de l’Escola de Música i de les 
ordenances d’Esports han augmentat un 1,1% de l’IPC. 
 
Un altre punt, és donar compte dels acords de la Comissió de Nomenclàtor en la 
reunió celebrada el passat dia 5 d’abril de 2018, fet que llegeix textualment la 
presidenta. 

 
- Aprovació de la constitució de la Comissió del Nomenclàtor. 
- El Secretari de la Comissió redactarà la Llista de Reserva de noms i en tindrà cura 

del seu manteniment i actualització. 
- Aprovació del canvi de nom de la plaça del Terç de Nostra Senyora de Montserrat pel 

de plaça de la Dignitat. 
- Aprovació del canvi de nom del carrer d’Alfons Sala pel de carrer dels Arbres. 
- Aprovació de la modificació del nom del carrer del Metge Carreras pel de Metge 

Carrera, així com de la substitució de la placa del carrer de l’Arquitecta Ros pel 
d’Arquitecte Ros. 

- Aprovació de que tots els acords que prengui la Comissió del Nomenclàtor seran 
informats als Consells Sectorials de Participació Ciutadana, amb caràcter previ a la 
proposta que s’elevarà al Ple de l’Ajuntament per a la seva aprovació i podrà, 
igualment, sol·licitar la seva col·laboració. 

 

Quant a entitats: 
M. Carme Manzanares, de l’Associació Voluntaris, pregunta sobre l’enquesta de la 
Diputació. La coordinadora i la presidenta comenten que s’està fent un estudi de 
valoració de la diversitat funcional. Treballar en les persones amb discapacitats 
diferents. S’estan fent enquestes a persones properes a aquestes darreres. S’ha 
contactat, també, amb persones cegues, amb cadires de rodes.. per veure la seva 
visió i recollir informació que serveixi per establir millores al municipi i beneficioses 
per a elles. S’ha escollit entitats representatives en aquest sentit i les entrevistes a 
tècnics, persones amb discapacitats, familiars i entitats. 
 
M. Cinta Foguet, de Càrites, pregunta sobre els resultats de l’estudi de mobilitat. Se 
li respon que encara no se sap res, tot i que si se sap que va tenir molt bona 
acollida. La presidenta diu que se li demanarà al tècnic corresponent que assisteixi a 
un consell i que ho expliqui.  
 
La representant de Voluntaris pregunta com ha quedat el tema de la presentació de 
la Xarxa de la Gent Gran. La presidenta comenta que es volia fer molt global i que, al 
final, s’ha pensat en quelcom més modest i agafar, només, una part de la població 
que es considera més vulnerable. I es farà una presentació oficial el mes de maig. 
Tot i que és tracta d’un estudi que no és de nova creació, sinó que fa anys que es fa, 
amb aquest nou estudi s’espera tenir-lo actualitzat i, tenir així, més dades de la 
situació actual de la població. 
 
Manzanares informa, també, que es desallotgen tots els nens i nenes del Centre de 
menors de Can Rubió (Esparreguera) i els portaran a un centre de Barcelona, tot i 



que no saben, encara, a quina població concreta. 
 
I, sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 19.53 hores del dia de la data.  
 
 
 
Presidenta del Consell de Benestar                        La Secretaria suplent 
Georgina Muñoz Gil                                                 Olga Solà i Rivera 


